
Referat bestyrelsesmøde i Film6000 (21. august 2024) 
Deltagere: Hans-Jørgen Bøgesø, Charlotte Korsgaard, Robert Veilis, Thomas Beck, Anders 
Davidsen, Karsten Jensen, Henriette Graversen + suppleant Pia Bruhn 
 
Afbud fra: John Larsen 

Nr. Punkt  
(* = fast punkt, jf. forretningsorden)

Referat

1* Valg af referent Anders

2* Godkendelse af dagsorden Godkendt

3* Økonomi, herunder 
budgetopfølgning og salg 

Siden Jimi Kristensen stoppede forpagtning af caféen, 
har han skyldt Film6000 et større beløb, da han 
nægter at betale sin andel af fællesomkostningerne.  

Der er ubetalte regninger for 107.000 kroner plus 
gebyrer fra rykkere henover sommeren, som han ikke 
har reageret på. Bestyrelsen har overdraget sagen til 
inkassoadvokater og får rådgivning herfra.

4* Repertoire Pr. 12. august lå vi 8 procent højere i antal solgte 
billetter sammenlignet med rekordåret 2023.  

Dog skal det siges, at august har været svær med få 
populære titler. Biografklub Danmarks ‘Mørkeland’ vil 
forhåbentlig indhente noget af det tabte. Forpremierer 
på denne film har været velbesøgte.

5* Huset Gelændere til salene er aftalt med leverandør før 
sommeren, men der mangler en dato til opsætning. 
 
Skiltet til facaden lader stadig vente på sig, og vi har 
mistet tålmodigheden med Nicolai Kultur, som har haft 
dette punkt på deres dagsorden i omkring 1 år. Robert 
har lovet at presse på, så der kan findes en løsning. 

Vi håber fremover at få leveret rengøringen internt fra 
Slotssøbadets Fond. Denne dialog er i gang.



6* Frivillige Vi aftalte nogle punkter til det kommende frivilligmøde  
2. september. Bestyrelsen vil gerne gøre alle 
opmærksom på den pæne rabat, vi som frivillige får 
på den kommende foredragsrække med Andreas 
Halskov. Der lægges desuden op til gruppearbejde om 
blandt andet pligter/forventninger til det at være 
frivillig, og Pia vil igen forsøge at stable en tur på 
benene til Berlinalen.

7* Orientering fra formanden, 
daglig leder og 
bestyrelsesmedlemmer 

JV har taget kontakt til Hans-Jørgen og spurgt ind til 
gældsposten, som fremgår af seneste 
bestyrelsesreferat fra juni. Journalisten Henrik 
Nordstrøm fra JV har presset på for at få en udtalelse, 
og vores formand har fortalt sagen så nøgternt som 
muligt til ham. Desuden har Thomas været forbi 
redaktionen og dokumenteret konkrete fakturaer. 
Heldigvis har journalisten formidlet vores fremstilling 
af sagen korrekt. 

I artiklen er Jimi Kristensens virkelighedsopfattelse en 
helt anden, men det må han selv stå til regnskab for. 
Han mener, at beløbet er langt lavere, selvom vi har 
fakturaer på det hele, og han i øvrigt ikke har ytret 
uenighed om beløbets størrelsesorden indtil for nyligt. 
Det har været svært for os at få kontakt til Jimi, men 
det har ændret sig, siden vi sendte sagen videre til det 
juridiske system. 

Hans-Jørgen har via advokatfirmaet fået et tidsestimat 
på sagen samt forventelige omkostninger rent 
økonomisk. Om sidstnævnte ender hos os eller ej vil 
afhænge af udfaldet.

8* Næste møde 5. november klokken 17.

9* Evt. Ikke noget yderligere.


